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BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING 15 – 11 – 2017 

Aanwezig:  Afwezig:  

R.J. van de Mortel Voorzitter Mw. F d.C. Bink-Bongaarts PvdA-GroenLinks 

Mw. K. Goossens Raadsgriffier B. Doorenbos VVD 

  S.P.A.M. Janssens SP 

Mw. A.B. Cordes D66   

E.P.A. van Doorn GB   

C.F. Gevers GB   

H.J.P.M. Klösters D66   

W.J.M. Kraanen CDA   

P.A.M. Kradolfer SP   

M.F.H. du Maine VVD   

Mw. N.W.G. Pullens - Robeerst VVD   

J.J. Rochat D66   

Mw. E.F.M. Schellekens D66   

T.O.S. van de Ven PvdA-GroenLinks   

M.E.E. Versteeg GB   

J.A.W.A.M. Verzandvoort GB   

Mw. J. de Waal GB   

A.C.P.M. Wagenaars VVD   

Mw. C.H.A. van den Wildenberg GB   

A.L. van Woesik GB   

S.J.R. van der Zee GB   

 
Wethouder S.I.S. Heijboer - Klapwijk 

   

Wethouder P.F.W.M. Pennings    

Wethouder A.J.F. Potters    
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 OMSCHRIJVING BESLUIT 

   

1 Opening. De voorzitter opent om 22.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2 Trekking stemcijfer Stemcijfer 4 wordt getrokken: de heer Van Doorn. Dit betekent dat de fractie GB mag beginnen met de 
beraadslagingen. 

3.1 Vaststellen agenda. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3.2 Vaststellen van de besluitenlijst  N.v.t. 

4 Mededelingen  Er is bericht van verhindering van de heer Doorenbos, de heer Janssens en mevrouw Bink. 
 
Naar aanleiding van de reactie van De Speeldoos op het rapport Berenschot verklaart de heer Versteeg dat zijn 
contacten met De Speeldoos alleen plaatsvonden in het kader van het verkrijgen van duidelijkheid in de 
controverse tussen de gemeente en De Speeldoos. Hij onderstreept zijn onafhankelijkheid en objectiviteit ten 
opzichte van Theater De Speeldoos. 

5 Lijst ingekomen stukken De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken categorie I en II. 
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6.0 Hamerstukken Er zijn geen hamerstukken.  

7.0 Bespreekstukken   

7.1 Onderzoek Berenschot 
Theater de Speeldoos 

GB zegt dat het onderzoek van Berenschot weergeeft dat er aan beide kanten 
fouten zijn gemaakt. GB wil in het belang van heel cultureel Vught zo spoedig 
mogelijk tot een oplossing komen om tot een nieuwe gecontroleerde start te 
komen. Het is in ieders belang dat het vertrouwen en wederzijds respect zo snel 
mogelijk worden hersteld. Professionele theateractiviteiten van De Speeldoos 
moeten niet door de gemeente worden gesubsidieerd. De subsidie voor de 
huisvesting en facilitering van amateurkunst en muziekeducatie moet op een 
transparante wijze ingericht worden, zodat de geldstromen per activiteit zichtbaar 
zijn. De Speeldoos is een centraal ontmoetingspunt in Vught. GB heeft het 
rapport Berenschot ter kennisgeving aangenomen en onderschrijft de conclusies 
en aanbevelingen. GB wil zo snel mogelijk een streep zetten onder het verleden. 
Het voltallige college moet zo spoedig mogelijk het gesprek aangaan met de 
directie en het voltallige bestuur van Theater De Speeldoos. GB wil een 
terugkoppeling van het gesprek zodat de raad weet wat er speelt en of de relatie 
goed kan komen. GB steunt de motie van SP niet. Deze is overbodig en kan een 
belemmering opleggen in het gesprek met De Speeldoos. 
 
SP vindt dat de gemeenschap geen geld in de professionele kunst moet steken. 
Voor de subsidie voor de andere twee poten van Theater De Speeldoos moet een 
heldere verantwoording gemaakt worden. Het is goed dat het voltallige college 
met een open mind het gesprek aangaat met directie en bestuur van De 
Speeldoos. Het is een taak van de gemeente om de gemaakte afspraken goed en 
helder te controleren. Er moet een streep gezet worden onder het verleden. Het 
zou goed zijn om per 1 januari 2018 een nieuwe start te maken. SP herkent zich 

Het raadsbesluit wordt in 
stemming gebracht en unaniem 
aangenomen. 
 
De motie van de SP wordt in 
stemming gebracht en in 
meerderheid van stemmen 
verworpen, met stemmen tegen 
van de fracties GB, PvdA-GL, 
D66, VVD en CDA en stemmen 
vóór van de SP. 
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in het grootste deel van de aanbevelingen van het rapport. De teneur van het stuk 
is helder. Aan twee kanten hebben partijen steken laten vallen, maar er is een 
grotere rol weggelegd voor de gemeente wat betreft het checken van de 
voorwaarden van de subsidie. SP dient een motie in ‘Meerjarige ondersteuning 
van Theater De Speeldoos’. De motie zou een aanzet kunnen geven tot het 
bouwen aan vertrouwen en het verbeteren van de relatie tussen De Speeldoos en 
de gemeente. SP kan zich vinden in het gros van de overwegingen en steunt het 
raadsvoorstel. SP hoopt dat er heldere kaders worden gesteld aan de 
verantwoording van de subsidie en dat iedereen de intentie heeft dat er een 
gezonde cultuureducatie en amateurkunst in Vught is en dat De Speeldoos daarin 
een dominante plek kan blijven innemen.  
 
D66 is positief over de toekomst van de amateurkunst in Vught. Er moet een 
nieuwe start worden gemaakt. D66 wil dat professionele kunst niet door de 
gemeente wordt gefinancierd. D66 wil het faciliteren van de Vughtse 
amateurkunst en niet de accommodatie De Speeldoos centraal stellen in de 
discussie. Het is belangrijk dat het helder is waar het geld naartoe gaat. Het 
college moet met een plan komen hoe dat in de toekomst op een goede en 
transparante manier kan worden gedaan. Het college moet met De Speeldoos in 
gesprek gaan om tot nieuwe afspraken te komen. D66 steunt het college waar het 
gaat om het maken van een nieuwe start. Er is een reset en een stappenplan 
nodig. D66 omarmt de conclusies uit het onderzoek en stemt in met het 
raadsvoorstel. Het is belangrijk om te bouwen aan vertrouwen, maar daarvoor is 
de motie van de SP niet nodig. D66 steunt de motie niet.  
 
CDA is blij met het rapport. Er moet voldaan worden aan de subsidieafspraak. 
De raad moet tijdig meegenomen worden in de subsidies die zijn verstrekt. CDA 
heeft moeite met het voorstel omdat het te weinig body heeft. CDA is wel blij dat 
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de jaren 2015 en 2016 netjes verantwoord worden en dat De Speeldoos heeft 
aangegeven die cijfers te kunnen aanleveren. Aan de subsidievaststelling over die 
jaren moeten geen nieuwe eisen worden gesteld. Het is de vraag wat dan nog het 
probleem is. De motie van de fractie SP is niet helder en overbodig. CDA roept 
iedereen op om gewoon zijn huiswerk te doen, met de kaders die zijn gesteld. Als 
de kaders niet duidelijk zijn, had het college daar eerder mee terug moeten komen 
naar de raad. Er moet aan de slag worden gegaan met de verhouding tussen 
subsidiegelden en prestatieafspraken. CDA vindt het niet nodig om steeds te 
blijven herhalen dat de fractie geen professionele kunst wil subsidiëren.  
 
VVD vindt het duidelijk dat er met de aanbevelingen uit het rapport aan de slag 
gegaan moet worden. Het is goed dat het voltallige college in gesprek gaat met 
het bestuur van De Speeldoos. Uitgangspunt hierbij moet zijn dat er geen 
subsidie voor de commerciële theaterfunctie wordt verstrekt en dat er volledige 
openheid wordt gegeven over wat er met de subsidie gebeurt. De motie van de 
SP wordt niet gesteund omdat het college dan niet meer krachtig genoeg is in het 
gesprek. VVD is blij dat De Speeldoos heeft aangegeven vanaf nu te gaan werken 
met de nieuwe verantwoording van de financiën. VVD onderschrijft de 
conclusies van het rapport en stemt in met het raadsvoorstel. 
 
PvdA-GL is het niet eens met wat in het voorstel staat over de subsidies die al 
zijn verstrekt, maar wil op 1 januari 2018 met een schone lei beginnen. Het is 
jammer dat de raad niet nu al wat nadrukkelijker kaders meegeeft. PvdA-GL 
steunt de motie van de SP niet. Er staan geen kaders in voor het bouwen aan 
vertrouwen. De motie is te vrijblijvend en overbodig. PvdA-GL had graag in het 
raadsvoorstel ook kaders gezien, maar wil wel dat het gesprek snel op gang komt. 
De fractie hoopt dat de wethouder kan toezeggen dat het college de 
verantwoording van de subsidie over de jaren 2015 en 2016 op basis van de oude 
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kaders uitvoert. 
 
Wethouder Potters zegt dat het college erkent fouten te hebben gemaakt en dat 
er voldoende is doorgepakt. Het is duidelijk dat de raad geen professionele kunst 
wil ondersteunen. De wethouder zegt toe dit kader mee te nemen in het gesprek 
met De Speeldoos. Een ander kader is dat het bestuur van De Speeldoos de 
garantie zal moeten geven dat zij de komende jaren transparant kan maken hoe 
subsidiegelden verantwoord en besteed worden. Dit is een randvoorwaarde. 
Namens het college ontraadt de wethouder de motie van de SP omdat die 
randvoorwaarde anders al weggegeven wordt. Het voltallige college zal, met het 
rapport in de hand, in gesprek gaan met het bestuur van De Speeldoos. De motie 
is geen aanvulling op het rapport. De wethouder zegt toe dat de verantwoording 
van de subsidie over de jaren 2015 en 2016 op basis van de oude kaders kan 
worden gedaan. Hij onderstreept dat er vaart in het dossier moet zitten. 

8 Moties vreemd aan de orde 
van de dag 

Er zijn geen moties vreemd aan de orde van de dag.  

9 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 23.00 uur.  

 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 14 december 2017, 
 
de raadsgriffier,           de voorzitter, 
 
 
 
Mw. K.I. Goossens           R.J. van de Mortel 
 


